
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 5. marts 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 277
Ministeren bedes oplyse, hvorfor Fødevareministeriet ikke selv laver statistik
over landbrugets og fødevareklyngens indtægter, udgifter, arbejdspladser
m.v., men i en årrække alene har benyttet sig af Landbrug og Fødevarers op-
lysninger.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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